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Město Kyjov 

Sportovní komise 

 

Zápis z jednání č. 5/2023 
 

 

Datum konání: 20. 9. 2023   

Místo konání: malá zasedací místnost radnice MěÚ Kyjov 

Přítomni (viz prezenční listina): Ludvík Pintera, RNDr. Vlastimil Válka, Mgr. Dana 

Mezihoráková, Michal Kůřil, Štěpán Němec, Mgr. Erik Schovanec, Mgr. Marcela 

Zemánková, Svatopluk Macek  

Omluveni: Mgr. Stefan Chrenko 

Zapisovatelka: Mgr. Kateřina Moudrá (za nemocnou Marii Konečkovou) 

Hosté: PaedDr. Ilona Slaninová, místostarosta Daniel Čmelík  

Čas jednání: 16:00 – 18:00 

 

Program jednání: 

1. Připomínkování a úprava dotačního programu na podporu sportu v roce 2024 

2. Stanovisko komise k problematice aktivit spolku NTC Kyjov z.s. 

3. Různé  

Průběh jednání:   

Předseda komise přivítal přítomné členy i hosty na 5. zasedání komise a seznámil je 

s programem jednání. Program jednání schválen. 

Hlasování: 8-0-0 (pro-proti-zdržel se) 

Z důvodu příchodu místostarosty Čmelíka na jednání v 16:05 změněno pořadí projednávání 

jednotlivých bodů. 
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Město Kyjov 
Sportovní komise  

 
 

 
1. Stanovisko komise k problematice aktivit spolku NTC Kyjov z.s. 

L. Pintera: Informace, že pan Martin Kouřil rozeslal 15. 9. 2023 členům spolku NTC Kyjov  

email ohledně fungování klubu s vyjádřenou nespokojeností s finanční podporou města. 

Město na to reagovalo. Pan Kouřil následně zveřejnil informaci o tom, že prodává kurty                 

a podává žádost o výmaz spolku. Městu měl nabídnout odkup kurtů za 12 milionů Kč – což 

město odmítlo. 

PaedDr. I. Slaninová: Místostarosta Filípek měl reflektovat nabídku na odkup kurtů za 5,5 

milionu Kč, které by město bylo ochotno investovat. 

 

L. Pintera: Koncem prázdnin byl s Mgr. D. Mezihorákovou přítomen na kurtech NTC Kyjov 

a areál nevykazoval známky významné údržby (viz přiložené foto). 

 

D. Čmelík: Pan Kouřil nemá vůli o kompromis, požaduje cenu 12 milionů. V územním plánu 

je areál v záplavovém území + je to schváleno jako sportovní areál. Původní nabídka města 

byla 4.200.000 Kč. Pan Kouřil to podmiňoval ještě odkupem nafukovací haly a podmínkou, 

že město dá spolku kurty zdarma na 20 let do pronájmu, což bylo ze strany města odmítnuto. 

Do 21. 9. měla být ze strany města dána zpětná vazba, zda bude jeho nabídka akceptována. 

Město bude dávat nabídku na odkup za 5,5 milionu Kč. 

 

RNDr. V. Válka: Komplikace z hlediska územního plánu, cena 5,5 milionu je naprosto 

adekvátní. 

 

D. Čmelík: Letos v Kyjově nebude místo, kde by se nafukovací hala mohla postavit. 

Variantou je plocha na bývalém baseballovém hřišti nebo po renovaci kurtů u LK, což ale 

s sebou nese další investice. 

 

Mgr. E. Schovanec: Je nesmyslné investovat do haly před koncem doby použitelnosti. 

 

D. Čmelík: Pan Kouřil tvrdí, že nabízí jen pozemky v ceně 2.500 Kč/m², hala je k tomu 

zdarma. 

 

L. Pintera: Investicí do haly byla výměna pláště, aby se částečně prodloužila její životnost. 

 

D. Čmelík: Špatný pronájem haly (vysoká cena) a špatná vytíženost. 

 

RNDr. V. Válka: Došlo ke změně ve vedení spolku na Martina Kouřila. 
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2. Různé 

Informace k otevření vnitřní části plaveckého bazénu 

D. Čmelík: Byl jmenován nový ředitel Ing. Pavel Černý, který vyhrál výběrové řízení a má 

manažerské předpoklady. Do výběrového řízení se přihlásilo 5 osob, 2 osoby byly pozvány do 

2. kola, kde prošly i pohovorem u psychologa. 

Vnitřní prostory se plánují otevřít v již avizovaném termínu 25. 9., propagace není masivní 

z důvodu omezení přetlaku návštěvníků hned první den.  Ke zveřejnění ceníku služeb došlo 

21. 9., ceny jsou adekvátní poskytovaným službám a provozu, snížené vstupné pro určené 

skupiny a rodinné vstupné, různé zóny a jejich propojení. Vstup na čip přes skleněné 

turnikety, přechod mezi jednotlivými zónami. Více možností na nákup vstupenek – přes 

eshop, permanentky, přes pokladnu nebo samoobslužný kiosek. Návrh na ranní plavání – 

pouze pro abonenty a s přítomností jen plavčíka. 

V úterý a ve čtvrtek 14:30 – 17:00 plavecká škola paní Mořinglové – zatím minimálně do 

konce roku. 

 

Š. Němec: Počítá se s přerušovaným vstupem s možností opustit areál a zase se vrátit? 

D. Čmelík: S tím se nepočítá, maximálně možná pro abonenty. 

Mgr. E. Schovanec: Bude k dispozici klasická permanentka? 

D. Čmelík: Ne, pouze abonentní předplatné. 

 

D. Čmelík: Vnitřní prostory se otevřou 25. 9. včetně wellness centra. Zaškolování 

zaměstnanců probíhá od 15. 8., testování provozu a zátěžový test proběhne v pátek 22. 9. 

2023. 

  

Mgr. E. Schovanec: Prosba na představení nového ředitele na sportovní komisi a na jednání 

ZM. 

V 16:55 opustil jednání komise místostarosta D. Čmelík. 

3. Připomínkování a úprava dotačního programu na podporu sportu v roce 2024 

PaedDr. I. Slaninová: Přednesla členům komise návrhy na změny v dotačním programu na 

základě srovnání s jinými městy, a to navýšení celkové poskytované částky v programu                    

o 30 % na cca až na 3.000.000 Kč, které bude OŠK navrhovat na schvalování rozpočtu na rok 

2024, dále pak zvýšení částky maximální poskytnuté dotace ze 700.000 Kč na 800.000 Kč 

v jednotlivém případě. 

Komise se dohodla, že při alokované částce 3.000.000 Kč na program by se maximální částka 

poskytnuté dotace zvýšila na 800.000 Kč, v opačném případě by měla zůstat částka 700.000 

Kč jako v předchozích letech. 
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Komise se rovněž shodla na zvýšení spoluúčasti žadatele z 10 % na 30 % z celkových 

způsobilých výdajů na projekt a dále na možnosti podat na jednoho žadatele jen jednu žádost 

do vyhlášeného dotačního programu. 

Požadavek komise na přidání povinné přílohy k žádosti - Jmenný seznam členů v kategoriích dětí 

a mládeže doplněný o rok narození, obec trvalého bydliště a kontakt na zákonného zástupce. 

Komise se dohodla na stanovení případného interního pravidla při hodnocení žádostí, které 

nemusí být přímo zahrnuto do vyhlášeného dotačního programu, týkající se možnosti plošně 

nekrátit navržené dotace v menší částce např. do 20.000 Kč. 

 

PaedDr. I. Slaninová: Pro žadatele bude v listopadu naplánována schůzka, kde budou                        

o změnách v programu informováni. 

 

RNDr. V. Válka: Informace o připravované „kartě občana“ – mohlo by se využít rovněž na 

úhradu kroužků pro děti, ale je nutné nastavit pravidla a umožnit klubům následné proplacení 

od města. 

 

Členové komise souhlasili s navrženou úpravou dotačního programu na podporu zájmových 

činností v roce 2024. 

Hlasování: 8-0-0 (pro-proti-zdržel se) 

 

Návrhy a doporučení Radě města Kyjova: 

 

Sportovní komise doporučuje Radě města Kyjova vyhlásit dotační program na podporu sportu 

v roce 2024 dle předloženého návrhu. 

Hlasování: 8-0-0 (pro-proti-zdržel se) 

 

 

Úkoly pro členy komise:  
 

 

 

Komise nestanovila pevný termín dalšího zasedání, bude řešeno operativně dle návrhu 

předsedy komise. 

 

 

Předseda komise Ludvík Pintera ukončil jednání komise v 18:00.  

 

 

Zapsala: Mgr. Kateřina Moudrá 

 

Ověřil: Ludvík Pintera 


